



Group Chairman & Managing Director Raymond Kwok (right) with eight awards from *Euromoney* Chairman Andrew Rashbass
集团主席兼董事总经理郭炳联(右)接受《Euromoney》主席Andrew Rashbass颁发八大奖项

Exceptional performance wins investor recognition 表现卓越 备受投资界肯定

The Group has long been praised for quality residential and commercial developments with professional, caring after-sale service. Recent accolades from leading magazines *Euromoney* and *FinanceAsia* are further acknowledgement by international investors of the Group's stellar performance.

Best Developers – Mixed, Global

The Group won honours in the 2016 global real estate survey by *Euromoney*, with top spots for Best Developers – Mixed, Global; Best Developers – Mixed, Asia; Best Developers – Mixed, China and Best Developers – Mixed, Hong Kong. Additionally, the Group was named Best Developers – Overall, Hong Kong for a tenth year for its outstanding overall performance. It was also named Best Developers – Residential, Hong Kong; Best Developers – Retail, Hong Kong and Best Developers – Office / Business, Hong Kong.

Euromoney conducts global real estate surveys annually. This year, about 2,200 real estate advisers, developers, investment managers, corporate end-users and banks in different countries voted for their favourite developers. The awards won after a major international survey testify to the Group's solid performance.

Platinum Awards – Asia's Best Property Company

The Platinum Awards given by *FinanceAsia* honoured the Group as Asia's Best Property

Company and Best Company in Hong Kong, and it was the only local developer to receive the latter.

FinanceAsia reviewed the standings in its Asia's Best Companies polls over the past 20 years and gave Platinum Awards to those that consistently showed quality and innovation over the period. The titles for the Group show that its sound management and business strategy have been roundly praised by the investment community for many years.



City landmark International Commerce Centre is one of the major integrated developments from the Group
环球贸易广场为集团其中一个主要综合发展项目，也是知名的香港地标

集团凭借多年来发展优质住宅及商业项目，及为客户提供专业细心的售后服务的优势经验，深受市场赞誉。不久前，集团荣获权威杂志《Euromoney》及《FinanceAsia》颁发的奖项，印证集团的优质品牌再获国际投资界肯定。

荣获“环球最佳综合项目发展商”称誉

在《Euromoney》发表的2016年全球房地产选举结果中，集团成为“环球最佳综合项目发展商”、“亚洲最佳综合项目发展商”、“中国最佳综合项目发展商”及“香港最佳综合项目发展商”。此外，集团更凭借整体卓越表现，第十年获选为“香港最佳地产公司”，同时获颁“香港最佳住宅项目发展商”、“香港最佳零售发展商”及“香港最佳写字楼/商业项目发展商”。

在《Euromoney》一年一度的全球房地产选举中，今年约有2,200名来自不同国家的房地产顾问、发展商、投资经理、企业用户及银行选出心目中的最佳地产公司。集团能在该举足轻重的环球评选中勇夺多个奖项，无疑进一步彰显了集团的雄厚实力。

获颁“亚洲最佳地产公司”白金奖

与此同时，集团在《FinanceAsia》举办的“白金奖”中，获颁发“亚洲最佳地产公司”及“香港最佳公司”奖项，亦是香港唯一一家获颁“香港最佳公司”殊荣的地产发展商。

主办单位今年总结了过去20年“亚洲最佳公司选举”的获奖机构表现，能够在长达20年时间内，持续为客户提供优质产品及服务，并且不断创优增值的企业，方可获颁“白金奖”。本次获奖反映出集团的优质管理及业务策略一直以来获投资界认同。



FinanceAsia Platinum Awards for Asia's Best Property Company and Best Company in Hong Kong
集团在《FinanceAsia》举办的“白金奖”中，取得“亚洲最佳地产公司”及“香港最佳公司”殊荣